
 
 

Zápis a usnesení z 7. zasedání Rady obce Všelibice  

ze dne 1. 4. 2015 
 
7. zasedání Rady obce Všelibice ve volebním období 2014-2018 se konalo dne 1.4.2015 od 18,45 hodin na Obecním 
úřadě ve Všelibicích. 
 
Přítomni: Denisa Jandusová, Ing. Klára Rubášová, Jitka Rybářová, Josef Sadílek, Bc. Martina Sluková 
 

Program: 

 

1. Zahájení a schválení programu zasedání a ověřovatele zápisu 
2. Žádost o souhlas s umístěním sídla spolku  
3. Informace k aktuálnímu stavu výpadků el. proudu 
4. Informace o divadelním představení 
5. Informace o svozu bioodpadů 
6. Žádost o zpomalovací prahy 
7. Různé 
8. Diskuse 

 
Schůzi zahájila a řídila starostka Martina Sluková, zapisovatelka Denisa Jandusová, ověřovatel zápisu pan Josef Sadílek. 
 
K bodu č. 1: 

 

Starostka obce přednesla body programu pro zasedání rady obce. Navrhla usnesení: 
 

Návrh usnesení č. RO/65/7/2015 

 

Rada obce schvaluje program 7. zasedání rady obce. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/65/7/2015 bylo schváleno. 

 
Rada obce provedla kontrolu usnesení z 6. zasedání RO. 
 
Rada obce následně projednala další body programu. 
 
K bodu č. 2: 

Starostka seznámila členy RO s žádostí Mysliveckého spolku Všelibice o bezplatné využití sídelní adresy Všelibice 65 
pro myslivecký spolek Všelibice. 
 

Návrh usnesení č. RO/66/7/2015 

 

Rada obce po projednání schvaluje bezplatné využití sídelní adresy Všelibice 65 pro myslivecký spolek Všelibice. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/66/7/2015 bylo schváleno. 

  



K bodu č. 3: 

Starostka seznámila členy RO s aktuálním stavem výpadků el. proudu, vody a telefonních operátorů vlivem 
povětrnostních podmínek.  

 

Návrh usnesení č. RO/67/7/2015 

 

Rada obce po projednání bere na vědomí informace o kalamitním stavu a o výpadku el. proudu, vody a 
telefonních operátorů vlivem povětrnostních podmínek. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/67/7/2015 bylo schváleno. 

 
K bodu č. 4: 

Starostka seznámila členy RO s termínem blížícího se divadelního představení Harašení ve vyšší společnosti, které se 
uskuteční v neděli 5.4.2015 od 18 hod. 
 

Návrh usnesení č. RO/68/7/2015 

 

Rada obce po projednání bere na vědomí informaci o divadelním představení v KD Všelibice divadelní skupiny 
Vojan dne 5.4.2015. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/68/7/2015 bylo schváleno. 

 
K bodu č. 5: 

Starostka seznámila členy RO s řešením bio svozů – byly objednány 2 kusy popelnic určených pro bioodpad u firmy 
Severočeské komunální služby, která nám zajišťuje i odvoz komunálního odpadu. Svoz bude probíhat každý čtvrtek. 
Jedna bude umístěna ve Všelibicích a druhá na Vrtkách. 

 

Návrh usnesení č. RO/69/7/2015 

 

Rada obce po projednání bere na vědomí informace o objednávce 2 kusů popelnic určených pro bioodpad.  
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/69/7/2015 bylo schváleno. 

 
K bodu č. 6: 

Starostka seznámila členy RO s žádostí paní I. Zalabákové o zřízení zpomalovacích prahů na komunikaci na Budíkově u 
domu.č.ev.5. ve směru na Čihadlo. 

 

Návrh usnesení č. RO/70/7/2015 

 

Rada obce po projednání schvaluje zřízení zpomalovacích prahů na Budíkově.  
 
Hlasování: pro 0 / proti 5 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/70/7/2015 nebylo schváleno. 

 
K bodu č. 7: 

Starostka informovala členy RO se schválením dopravního značení slepá ulice v Benešovicích.  
 

Návrh usnesení č. RO/71/7/2015 

 

Rada obce po projednání bere na vědomí informaci o schválení umístění dopravního značení slepá ulice na 
Benešovicích. 
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/71/7/2015 bylo schváleno. 

 
 

 
 



Členové RO projednali otázku nepotřebného a zastaralého majetku.  
 

Návrh usnesení č. RO/72/7/2015 

 

Rada obce po projednání navrhuje ZO Všelibice, aby uložilo finančnímu výboru se touto otázkou zabývat včetně 
návrhu způsobu prodeje i ocenění.  
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/72/7/2015 bylo schváleno. 

 
Starostka informovala členy RO o přijetí dvou zaměstnanců přes Úřad práce.  

 

Návrh usnesení č. RO/73/7/2015 

 

Rada obce po projednání bere na vědomí informaci o přijetí dvou zaměstnanců VPP z Úřadu práce Liberec.  
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/73/7/2015 bylo schváleno. 

 
 

Starostka informovala členy RO o poničených stromech na Malčicích. Stromy byly poškozeny při těžbě soukromého 
lesa firmou pana Štajgra, ten je ochoten poškozené stromy vykoupit. RO navrhuje, aby kupní smlouvu schválilo ZO. 

 

Návrh usnesení č. RO/74/7/2015 

 

Rada obce po projednání bere na vědomí informaci o poškozených stromech na Malčicích.  
 
Hlasování: pro 5 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. RO/74/7/2015 bylo schváleno. 

 
Členové RO projednali znovu otázku ošetření stromů v Přibyslavicích. Jedná se o 5 ks mohutných jírovců, které při 
silných větrech ohrožují přilehlé nemovitosti. 
  

Návrh usnesení č. RO/75/7/2015 

 

Rada obce po projednání schvaluje objednání prořezu stromů za nabídnutou cenu 17.400,- bez DPH.  
 
Hlasování: pro 4 / proti 0 / zdrželi se1 / Usnesení č. RO/75/7/2015 bylo schváleno. 

 
 
Příští RO se uskuteční 4.5.2015. 
 
 
 
Na závěr starostka obce Bc. Martina Sluková poděkovala všem členům rady obce za účast na 7. zasedání Rady obce 
a jednání v 20.55 hod. ukončila.  

 
 
 
Zapsala:   Denisa Jandusová  ………………………………………. 
 

 
Zápis ověřil:  Josef Sadílek   ………………………………………. 

                      
 
    
.………………………………………. …………………………………….…. 

   Denisa Jandusová Bc. Martina Sluková 
   místostarostka starostka   


